
Interpelacja nr 5/2014

z dnia 8 kwietnia 2014 r.

Rady Osiedla Saska Kępa

jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga Południe

m.st. Warszawy

 

 

Pan

Tomasz Kucharski

Burmistrz Dzielnicy Praga Południe

m.st. Warszawy

 

Panie Burmistrzu ,

 

1. Rada Osiedla Saska Kępa  zwraca się z zapytaniem na jakim etapie są rozmowy 
między Zarządem Dzielnicy a Spółdzielnią Budowlano-Mieszkaniową Pracowników 
Kultury w sprawie regulacji stanu przejścia Francuska 49 między Spółdzielnią  a 
Burmistrzem

Magdalena Czerwosz

                                               Przewodnicząca Rady Osiedla 
Saska Kępa


